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 STARSIL
® 

 622V100-V400 

 

概述 
STARSIL

®
 622V100-V400 是中等分子量直链环氧基封端聚二甲基硅氧烷。特别设计作

为反应性中间体使用。 
 

用途 

STARSIL
®
 622V100-V400 可以用于： 

 各种端基反应性线性改性硅油； 

 有机硅嵌段共聚硅油柔软剂的关键中间体原料，其三元共聚硅油制成品克服了目前

普通氨基硅油的黄变，不亲水和破乳粘辊三大缺点； 

 与端基的环氧基反应，把硅氧烷链端及有机硅特性引入有机树脂中，特别是在环氧

树脂中起增韧，提高电性能，降低内应力等； 

 脱模效果卓越，是环氧树脂内外脱模剂的理想材料； 

 对纤维和填料的亲合性好，具有类似硅烷偶联剂的作用，可增加界面结合力，提高

复合材料制品的强度； 

 加成型硅橡胶的广谱增粘剂，用于铝和玻璃的增粘效果很好。 
 

优点 

STARSIL
®
 622V100-V400 具有下列性能： 

 非常好的粘度稳定性； 

 加成反应较完全； 

 反应活性高； 

 无毒，无刺激性。 
 

特性 

 

性能 622 

V100 V150 V300 V400 

外观 无色或淡黄色、无机械杂质液体 

分子量, 约 6000 8000 10000 13000 

粘度 25℃, mm2/s, 约 145 190 290 480 

环氧值, (mol/100g), 约 0.0320 0.0264 0.0205 0.0161 

挥发分, %, (1g, 105℃, 1h), 约 2.0 2.0 2.2 2.0 
 

 

 
 

 

包装 STARSIL
®
 622V100-V400 以聚乙烯塑料桶装，净重 190kg 。 

 

储存与保存期限 

储存于阴凉、通风干燥仓库内，远离火种、热源，禁止阳光暴晒。仓库内的照明、通风

等设施应采用防爆类型产品，在+30℃以下条件下保存在原装密闭容器中，STARSIL
®
 

622V100-V400 的标准有效期是从生产日期起 12 个月（失效日期）。包装要求密封，应

与氧化剂、酸类、碱类、食用化工原料分开存放。请参考包装上的储存建议和失效日

期。搬运时轻装轻卸，防止包装及容器损坏。按非危险品运输。 

超过这个日期后，蓝星有机硅将不再保证产品符合销售的指标。 
 

安全 请参考 STARSIL
®
 622V100-V400 的安全数据表（MSDS）。 

 

请访问我们的网站：www.lxxh.chemchina.com 

 

联系方式： 

                                         地址：中国•江西•永修•星火工业园   邮编：330319 

                                         电话：+86-792-3171301       传真：+86-792-3171243 

                                            邮箱：xhcyxgs@bluestar.chemchina.com 
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重要声明： 

 

本说明书所含信息是基于我们现有的知识及良好的信用给出的。它仅是指示性资料，并无约束性，特别是产品在使用过程中对第三方权利的损害及偏见。蓝星有机硅

保证其所售产品与销售规格相符。只有必要的先期测试才能决定一个产品是否适用于特定用途，本信息不能替代先期测试来决定产品是否适用。用户有责任保证遵守当地

立法，取得必要的使用证书及授权。用户被要求检查是否已获得本文件的最新版本，而蓝星有机硅随时准备为客户提供其它附加资料。 

 
 

 

请访问我们的网站  www.bluestarsilicones.com 

 欧 洲 

Bluestar Silicones France  
21 Avenue Georges Pompidou 

F69486 Lyon Cedex 03  
FRANCE 
Tel. (33) 4 72 13 19 00  

Fax (33) 4 72 13 19 88 

 北 美 

Bluestar Silicones USA, 
Two Tower Center Boulevard 

Suite 1601 
East Brunswick, NJ 08816-1100 
United Stars 

Tel. (1) 733 227 2060 
Fax (1) 732 249 7000 
 

 南 美 

Bluestar Silicones Brazil Ltda. 
Av. Maria Coelho Aguiar, 215 

Bloco G - 1º Andar 

05804-902 – Sao Paulo - SP - 
Brasil 

Tel. (55)-11-37477887 

 亚 太 

Bluestar Silicones Hong Kong 

Trading Co., Ltd. 
29/F, 88 Hing Fat Street 
Causeway Bay - Hong Kong 

Tel. (852) 3106 8200 
Fax (852) 2979 0241 
 

 

 

http://www.bluestarsilicones.com/
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STARSIL
®
  622V100-V400 

 

Description 
STARSIL

®
  622V100-V400 is medium viscosity α,ω-epoxy-terminated 

dimethylpolysiloxane fluid. Used as raw material of organo-modified silicone products. 
 

Applications 

STARSIL
®
  622V100-V400 are used as: 

 Intermediate in the synthesis of linear terminated organo-modified silicone products for a 

large variety of applications; 

 Key intermediate  for (AB)n form silicone fluid which overcome the yellowing, water-

repellent and  easily demulsification  and stick roller of general amino-silicone oil,  

 Raw material of  organic poly-modified material, such as plastic resin used in the 

modification reaction,  especially used in epoxy resin, toughness and dielectrically 

property could be enhanced and internal stress could be decreased, 

 Excellent release effect, it is an ideal material for inside and outside epoxy mold release 

agent, 

 Good affinity to fiber and filler, having silane coupling agent similar effect to improve the 
interfacial bonding strength, improve the strength of the composite article, 

 Adhesion agent of additional silicone rubber, good adhesion effect for aluminum and 

glass. 
 

Special properties 

STARSIL
®
  622V100-V400 have the following characteristics: 

 Excellent viscosity stability, 

 SiH reaction thoroughly, 

 High addition reaction, 

 Non-toxic, non-irritating. 
 

Characteristics 

 

Properties 622 

V100 V150 V300 V400 

Appearance No mechanical impurity liquids 

Molecular weight, approx 6000 8000 10000 13000 

Viscosity (at 25℃, mm2/s, approx.) 145 190 290 480 

Epoxy content（mol/100g , approx.） 0.0320 0.0264 0.0205 0.0161 

Volatiles (%, 1g, 105℃, 1h, approx.) 2.0 2.0 2.2 2.0 
 

 

 
 

Packaging STARSIL
®
  622V100-V400 is supplied  with net weight  190kg/drum.  

 

Storage and shelf life 

When stored in its original unopened packaging at a temperature of  between -20℃ and +50 ℃ 

and cool, ventileated warehouse, away from fire and heat. Warehouse lighting, ventilation and 

other facilities should be explosion-proof type of prouct. STARSIL
®
  622V100-V400 may be 

stored for up to 12 months from its date of manufacture (expiry date). Required sealed 
packaging and with oxidants, acids, bases, food chemicals stored separately. Handle with care 

to prevent discharge damage to packaging and containers. 

Comply with the storage instructions and expiry date marked on the packaging.  

Past this date, Bluestar Silicones no longer guarantees that the product meets the sales 
specifications. 

 

Safety Consult the Safety Data Sheet of  STARSIL
®
  622V100-V400. 

 

Visit our website: www.lxxh.chemchina.com 
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Contact: 

                                          Address: Xinghuo Industrial Park, Yongxiu, Jiangxi, P. R. China   Post code: 330319 

                                          Tel.: +86-792-3171301             Fax: +86-792-3171243 

                                          Email: xhcyxgs@bluestar.chemchina.com 
 

 

Or visit our website www.bluestarsilicones.com   
 

 EUROPE 

Bluestar Silicones France  

21 Avenue Georges 

Pompidou 

F69486 Lyon Cedex 03  

FRANCE 

Tel. (33) 4 72 13 19 00  

Fax (33) 4 72 13 19 88 

 

  

 NORTH AMERICA 

Bluestar Silicones USA  

2 Tower Center 

Boulevard 

 Suite 1601 

East Brunswick, NJ 

08816-1100 

United States 

Tel. (1) 732 227-2060 

Fax. (1) 732 249-7000 

 

  

 LATIN AMERICA 

Bluestar Silicones 

Brazil Ltda. 

Av. Maria Coelho 

Aguiar, 215 

Bloco G – 1°andar  

05804-902- Sao Paulo – 

SP- Brazil 

Tel. (55) 11 37477887 

 

  

 ASIA PACIFIC 

Bluestar Silicones Hong 

Kong 

Trading Co. Ltd 

29th Floor, 88 Hing Fat 

Street 

Causeway Bay 

Hong Kong 

Tel. (852) 3106 8200 

Fax (852) 2979 0241 

 
       
 

Warning to the users: 

 
The information contained in this document is given in good faith based on our current knowledge. It is only an indication and is in no way binding, particularly as regards infringement 

of or prejudice to third party rights through the use of our products. BLUESTAR SILICONES guarantees that its products comply with its sales specifications. This information must on 

no account be used as a substitute for necessary prior tests which alone can ensure that a product is suitable for given use. Users are responsible for ensuring compliance with local 

legislation and for obtaining the necessary certifications and authorisations. Users are requested to check that they are in possession of the latest version of this document and 

BLUESTAR SILICONES is at their disposal to supply any additional information. 

 
 

 

 

 

http://www.bluestarsilicones.com/



